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پورغزنین 

 خاکی بودن نیمی از راه های روستایی بشرویه سبب شده 
است تا طی کردن این مسیرهای ناهموار هزینه های 
بسیاری را بر کاربران جاده ای آن که بیشتر کشاورزان، 
دامداران و کویرنوردان هستند ،تحمیل کند و گلایه آن 
ها را در پی داشته باشد.بنا به گفته یکی از کشاورزان 
بشرویه که به واسطه شغلش در جاده روستایی ریگ رفت 
و آمد بسیاری دارد، این جاده به سمت کمپ آشنان یکی از 
پرترددترین مسیرهای مواصلاتی روستایی شهر بشرویه 
محسوب می شود که در این مسیر خاکی حدود 10 چاه 
موتور وجود دارد و تعداد زیادی از کشاورزان مجبورند 
از این مسیر خاکی عبور کنند که ناهمواری بسیار این 
مسیر هزینه های گزافی بر آن ها تحمیل می کند. افزون 
بر کشاورزان و عشایر منطقه ،کویرنوردان نیز از این مسیر 
به واسطه قرارگیری کمپ گردشگری آشنان استفاده 
می کنند که ناهمواری آن گلایه این کاربران جاده ای را 
نیزدر پی دارد.»کیانی« می گوید:یکی از خواسته های 
چندین ساله مردم بشرویه و به ویژه کاربران جاده ای، 
آسفالت این مسیر است چرا که از خسارات وارد شده به 
محصولات کشاورزی جلوگیری به عمل می آید و رفت و 
آمد کاربران جاده ای )گردشگران، عشایر، دامداران و...( 
با سهولت انجام می شود.به گفته او فرماندار قول آسفالت 
این مسیر را داده است که امیدواریم در آینده ای نه چندان 
دور این قول عملیاتی شود.یکی دیگر از مردم بشرویه نیز 
ادامه داد: افزون براین که مسیر ریگ محل تردد بسیاری 
از کشاورزان است به دلیل منتهی شدن جاده به کمپ 
گردشگری آشنان و کویر شهرستان در روزهای جمعه 
و تعطیلات بیش از 200 خودرو از این منطقه عبور می 
کنند.»جهانیان« افزود: تردد بسیار و ترافیک بالای این 
جاده خاکی سبب ایجاد گرد و خاک های بسیار شده و 
بنابراین نقاط کور در این مسیر به وجود آورده است، در 
نتیجه بروز تصادفات بسیاری را در این جاده شاهد بوده 
ایم.»عامری« از کشاورزانی که در این مسیر همیشه رفت 
و آمد می کنند هم گفت: چون اغلب وقت ها این مسیر 
گرد و خاکی است، دسترنج کشاوزران آسیب بسیاری 
می بیند چرا که حدود 200 خانوار از چاه های موتور این 

مسیر امرار معاش می کنند.افزون براین خودرو و سایل 
نقلیه  همه افراد مشغول در این مسیر دچار آسیب می شود 
و هزینه های بسیاری را بر آن ها تحمیل می کند بنابراین 
نیازمند همت دولت هستیم تا برای آسفالت این مسیر 
اقدام کند.آن طور که یکی دیگر از شهروندان بشرویه 
هم ادامه داد: دو مرتبه قرارداد آسفالت این مسیر منعقد 
شده اما با ابراز تاسف به دلیل اختصاص نیافتن بودجه 
اقدامی عملیاتی انجام نشده است.به گفته او  8 کیلومتر 
از این مسیر توسط خیران آسفالت شده اما بقیه مسیر به 
طول 12 کیلومتر نیازمند همت مسئولان است. افزون 
بر مسیر ریگ بشرویه مردم از خاکی بودن مسیر منتهی 
به آسیاب های آبی و قنات های بشرویه هم رنج می برند.
یکی دیگر از شهروندان بشرویه  هم این طور اعلام کرد 
؛ سال هاست که مردم روستاهای خرم آباد، دهنو و بون 
آباد شهرستان از خاکی بودن جاده روستاهای خودرنج 
می برند.»اکبر کیانی « افزود: این جاده ها مسیر رفت و 
آمد کشاورزان، دامداران و مالکان قنات بشرویه نیز است.
افزون بر این  مسیری است که از کمربندی این شهرستان 
آغاز و به سمت آسیاب ها و دامداری های سنتی بشرویه 
منتهی می شود.»امین زاده« به دامدارانی که دراین 
مسیر رفت و آمد می کنند ،اشاره کرد و گفت: بیش از 
20 سال است که در این منطقه دامداری دارم و شاهد 
تردد بیش از صدها وسیله نقلیه در شبانه روز در این مسیر 
هستم طوری که صدها خانوار در هر شبانه روز حداقل 
سه مرتبه در این مسیر رفت و آمد می کنند که ناهمواری 
های راه صدمات جانی و مالی زیادی را به آن ها تحمیل 
می کند.»محمدآغاز «از دیگر دامداران این منطقه نیز 
گفت: از ابتدای کمربندی شهرستان تا اولین دامداری 
سنتی این منطقه تنها یک کیلومتر است، تقاضا داریم 

که هرچه سریع تر به منظور جلوگیری از آسیب بیشتر به 
وسایل نقلیه مان، مسئولان آسفالت و به سازی این مسیر 
رادر دستور کار خود قرار دهند.رئیس اداره راهداری و 
حمل و نقل جاده ای بشرویه هم این طور اعلام کرد که 
شهرستان  400 کیلومتر راه روستایی دارد که نیمی از 
آن آسفالت و بقیه خاکی است.»خیری« افزود: البته همه 
جاده هایی که به روستاها متصل می شود، آسفالته است 
و در واقع جاده ای را نداریم که آسفالته نباشد و مسیرهایی 
مانده است که گاهی آن را تیغ می زنیم یا به سازی می 
کنیم.به گفته او تیغ زنی یا به سازی برای کاهش مسافت 
دسترسی به روستا یا بهره مندی و برخورداری بعضی 
از موتورهای پمپ کشاورزی است.او به اقدامات خوبی 
که طی سال های اخیر انجام شده است ،اشاره و اظهار 
کرد که 70 کیلومتر راه روستایی روکش شده است.
افزون براین با توجه به این که از سال قبل ساخت راه های 
روستایی زیر نظر اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای 
انجام می شود حدود 12 کیلومتر راه روستایی زیرسازی 
و آسفالت شده است.او ادامه داد: در خصوص آسفالت 
مسیر ریگ پیگیری های بسیاری انجام شده است که 
تامین اعتبار آن را انجام داده ایم و به محض این که اعتبار 
آن به اداره ابلاغ شود برای واگذاری به پیمانکار اقدام می 
کنیم.او درباره مطالبه مردم برای آسفالت مسیر منتهی 
به آسیاب ها و قلعه دختر بشرویه هم گفت: ما فقط راه 
های روستایی را تحویل گرفته ایم و مسئولیتی در قبال 
مسیرهای منتهی به آثارتاریخی نداریم.همچنین  برای 
احداث و آسفالت، مسیرهایی را در اولویت قرار می دهیم 
که بالای 20 خانوار جمعیت داشته باشد و اکنون مسیر 
کمربندی به سمت قلعه دختر نه اولویت ماست و نه برنامه 

ای برای آسفالت آن داریم.
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راه های خاکی و دود هزینه ای که به چشم کاربران جاده ای می رود 

از گوشه و کنار استان  گرد و خاک کور کننده در نیمی از  راه های روستایی بشرویه 

نقره داغ شن شویی گران فروش
متصدی یک شن شویی در زیرکوه به پرداخت 150 میلیون ریال جزای نقدی در حق 
دولت محکوم شد. رئیس اداره تعزیرات حکومتی قاینات گفت: با توجه به دریافت 
گزارشی از اداره صمت شهرستان مبنی بر این که در یک واحد صنعتی، شن و ماسه 
بالاتر از نرخ مصوب به فروش رسیده است، پرونده ای در شعبه اول بدوی تعزیرات 
حکومتی قاینات تشکیل شد.»عباس خزائی« افزود: در بررسی ها مشخص شد در 
فروش 2 هزار و 500  تن شن و ماسه گران فروشی انجام شده است.به گفته او متهم 

با توجه به تخلف انتسابی به پرداخت 150 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد.

 رعایت پروتکل ها در درمانگاه 
تامین اجتماعی قاینات 

فرماندار قاینات در جلسه بررسی راهکارهای عملیاتی شروع ساخت دی 
کلینیک تأمین اجتماعی این شهر اعلام کرد: روزانه با پذیرش 500 بیمار در 
درمانگاه تأمین اجتماعی قاینات به هیچ عنوان مدیریت پروتکل های بهداشتی 
رعایت نمی شود.به گزارش»خراسان جنوبی« پیرو درج این مطلب و دیگر گلایه 
فرماندار قاینات مدیر درمان تامین اجتماعی استان جوابیه ای به این شرح  به 
روزنامه خراسان جنوبی ارسال کرد.با احترام پیرو درج مطلبی در خصوص 
درمانگاه تامین اجتماعی قاین در روزنامه خراسان جنوبی مورخ 99.12.5 
موارد ذیل به اطلاع بیمه شدگان محترم می رسد:از ابتدای شروع بحران 
بیماری کرونا اقدامات لازم به منظور رعایت پروتکل های بهداشتی براساس 
استانداردها در درمانگاه تامین اجتماعی قاین آغاز شد و به طور مستمر ادامه 
دارد از جمله تنظیم سیستم نوبت دهی مراجعان به نحوی که کمترین زمان 
انتظار برای ویزیت را داشته باشند، نصب دو دستگاه ضدعفونی کننده دست در 
ورودی طبقات، ضدعفونی کردن محیط درمانگاه چند نوبت در روز، جلوگیری 
از ورود افراد بدون ماسک به درمانگاه و توصیه به مراجعان برای رعایت فاصله 
گذاری اجتماعی.درعین حال وجود ازدحام در برخی از ساعات کاری درمانگاه 
به دلیل بی توجهی برخی مراجعان به زمان اعلام شده توسط سیستم نوبت 
دهی و از طرفی کمبود فضای فیزیکی ، موضوعی اجتناب ناپذیر است. بیمه 
شدگان محترم توجه داشته باشند که سیستم نوبت دهی تلفنی درمانگاه ساعت 
مراجعه بیماران را به نحوی تعیین می کند که از ازدحام بیماران در مرکز درمانی 
یا انتظار بیش از حد آنان برای ویزیت جلوگیری شود. بنابراین یکی از راه هایی 
که می تواند از ازدحام درمانگاه جلوگیری کند رعایت زمان اعلام شده توسط 
سیستم برای مراجعه به پزشک است.در خصوص توسعه درمانگاه نیز پیگیری 
های زیادی توسط مدیریت درمان تامین اجتماعی خراسان جنوبی از طریق 
سازمان مرکزی تامین اجتماعی، مسئولان محترم شهرستان قاینات انجام شده 
اما اجرای این پروژه منوط به واگذاری زمین مناسب به سازمان تامین اجتماعی 
است. لازم به ذکر است تعیین محل احداث یک مرکز درمانی باید براساس 
استانداردها و ملاحظات بهداشتی درمانی از جمله سهولت دسترسی مردم 
انجام  شود و مورد تایید کارشناسان امر باشد و زمین هایی که تاکنون پیشنهاد 
شده شرایط لازم را نداشته است که به محض رفع موانع اقدامات لازم برای 

توسعه مراکز درمانی تامین اجتماعی قاین آغاز خواهد شد.
دکتر فرزاد فیروزی   
مدیر درمان خراسان جنوبی    

با خبرنگاران 

صندوق پر و پیمان 
بازسازی عتبات

موسوی – امسال جمع آوری نذورات مردمی 
برای بازسازی عتبات عالیات از رشد کمی و کیفی 
قابل توجهی برخوردار شده است. مسئول ستاد 
عتبات عالیات استان در  مراسم اهدای 350 
اصله درخت پسته توسط باغداران سرایان برای 
کمک به بازسازی عتبات عالیات در قالب طرح 
برکت گفت: ورود مردم به صحنه در اوضاع سخت 
اقتصادی و کرونایی شرایط ویژه ای را در استان 
رقم زد. »جوینده« با بیان این که طی سال های 
گذشته با پرچم گردانی و نشان محبت و همایش 
ها، جمع آوری نذورات دنبال می شد، افزود: با 
وجود تعطیلی های کرونایی امسال جمع آوری 
کمک های مردمی 30 درصد در مقایسه با سال 
98 افزایش یافت.به گفته او طرح قالی بافی امروز 
در استان عنوان طرح نمونه کشوری و مرکز آموزش 
ساخت قالی به منظور بازسازی عتبات عالیات  به 
عنوان مرکز کشوری آموزش استان ها انتخاب شده 
است.حجت الاسلام والمسلمین »سنجری« امام 
جمعه سرایان اعلام کرد: وجود مساجد فراوان و 
آب انبارها و رتبه برتر در جمع آوری کمک های 
بازسازی عتبات، نمونه هایی از روحیه خیرخواهانه 
مردم شهرستان است.»حسن پور« مسئول ستاد 
عتبات عالیات سرایان نیز همت بلند کامیون 
داران سرایانی را به منظور راه اندازی 23 کاروان 
حمل رایگان کمک های مردم استان از افتخارات 
شهرستان در مسیر بازسازی عتبات توصیف کرد و 
گفت: امروز هم در اجرای طرح برکت مردم سرایان 

همچون گذشته همکاری و مساعدت دارند.

تامین جهیزیه نوعروسان 
نیازمند 

20 سری کالای جهیزیه به نوعروسان نیازمند 
فردوس اهدا شد.

 سید »شرف الدین اختر« مدیرعامل موسسه خیریه 
امام مهدی )عج( فردوس گفت: به مناسبت میلاد 
حضرت علی)ع( با کمک خیران شهرستان فردوس 
و فردوسی های مقیم استان ها و شهرستان ها 20 
سری کالای جهیزیه به ارزش یک میلیارد و 30 
میلیون ریال تهیه شد و در اختیار نوعروسان نیازمند 

قرار گرفت.

پورغزنین - مسئولان ادارات در اجرایی کردن مصوبات 
شورای ترافیک بشرویه تعلل نکنند.فرماندار بشرویه در 
جلسه شورای ترافیک شهرستان اعلام کرد: با ابراز تاسف 
مصوبه در شورای ترافیک به تصویب می رسد اما یا اجرایی 
نمی شود یا اجرای آن مشمول زمان می شود.»شفیعی« 

افزود: مصوبات شورای ترافیک برای حفظ جان مردم 
است بنابراین در اجرا نشدن آن هیچ کوتاهی پذیرفته 
نیست. به گفته او بهبود وضعیت ترافیکی خیابان ملا 
عبدا... بشروی موضوعی مهم است که مصوبه شورای 
ترافیک را گرفته است و برای اجرایی کردن آن باید تصمیم 

گیری دقیق و جدی انجام شود.در این جلسه بررسی و 
ارسال موضوع نصب دو سرعت کاه در بشرویه به کمیته 
فنی شورای ترافیک، نصب علایم در ورودی شهر ارسک 
به منظور افزایش ایمنی و ارسال طرح ورودی اصفاک به 

کمیته فنی شورای ترافیک مصوب شد.

دستور 
ترافیکی 
فرماندار


